
 

  

12/5/2022  

    רווחה תלישיבת ועד סיכום

  
 . ליתחדר מזכ" ב  8/5/2022  בתאריך  התקיימההישיבה 

 18:00זמן סיום:    16:00זמן התחלה: 

  

  ðוכחים:

  . מעיין צדוק, רות הררילי רומם פורת, -שי ðועם שובל,  עמרי עובדיה,הדס קמלמן, :  רווחה ועדת חברי 

 ר האגודה היוצאת יו"  –, שיר צדוק רמ"ד רווחה  -ðולמן אור הðהלת האגודה:
 ללא. חבר ועדת ביקורת: 

  

ותישלח לועדת    ביקורת כאשר הועדה מוקלטת עדת מעורבות מאשרת קיום הישיבה ללא ðציג ועדתווהצעה: 

  עבר בפה אחד.  .ביקורת

  

  המשך חציון:
  

הגדרת  אושר. סיימðו לעבוד עליו ועל  הוא טרםולכן  כל החציוןבוועדה שהתקיימה לפðיכן לא סיימðו לעבור על 
  במדור. התקðים 

  
  

   
  

  



 

  

   
  

   

   

     



 

  

   

   
  

מופיעים הליðקים   היכןהועדה עברðו על האתר של מאגר הדירות בכדי לראות כיצד הוא פועל וראיðו   הלךבמ

  .בðושאים כמו ðיצול דמי לידה  בירוקרטי סיועשמכוויðים ל 

  להלן הקישורים לאותם אתרים:

  /https://bgu4rent.co.il -מאגר דירות 

  // https://bgu4u.co.ilבקמפוס/-והורות- יוןבהר-רווחתי/ðשים-מידע -בירוקרטיה

  

  לפי החציון, למדור רווחה בשðת לימודים תשפ"ב אין גרעון וגם אין צפי לכך.  

- וון ש י מכ קשרי חוץ ביðלאומיים והסטודðטים ה רמ"ד רווחה הציגה כי ייתכן ויש צורך לפצל את התקן של בðוסף, 

70  ðיהם. כיום,  ןשעות איðחת הטיפול  מספיקות לשðו תגלית, דבר הגורם להזðהמוקד העיקרי של קשרי חוץ הי

  .  בðושאים אחרים

  עליðו לחשוב על מה אðחðו מצפים מתקן של קשרי חוץ.  

  

וועדת רווחה אישרה את החציון של תוכðית העבודה של מדור רווחה תשפ"ב  

  בפה אחד.

  
  



 

  

  :שיעסוק בבריאות ðפשהמשך התוכðית לרכז/ת 
  

 .הםבðושא בריאות ðפש שאðו כועדה מצפים מהמדור לעמוד ב םיעדיהאלו 
   ד רווחה עד כיðוס הועדה הבא."קובץ זה פתוח לעריכה לחברי הועדה ולרמ

  
 . מיפוי של תארים עם הפרדה בין שðתון לשðתון -
 השוואה בין מוסדות אקדמי אחרים.  -
 (הדיקðט) מספקת. להבין מה האוðיברסיטה  -
 מה אðחðו רוצים?   -
 לברר מה החוק (מה הזכאות של עו"סים/אחיות/תפקידים מטפלים כאלו ואחרים). -
 מה מצב לעובדי בתי חולים ומחלקות תחת הרווחה.  -
 בירור התקציב הדרוש (שעה טיפולית של פסיכולוג.ית/עו"ס.ית)   -
 . יצירת קשר ראשוðי עם המחלקות להכשרה מעשית -
 . שת"פ עם יוזמות סטודðטיאליותשיקול  -

  
  

 שלבים יותר מתקדמים:
 .הוצאת שאלון לאיתור צרכים דרך הועדים -

  
והמסמך להתייחסות  תוכðית זו עולה לגוגל דרייב עם גישה לכלל הועדה. על חברי הועדה להמשיך להוסיף ðקודות 

  דגל בשðה הקרובה.   יאושר בועדה הבא. כמו כן, סיכמðו כי ðושא בריאות ðפש יקבל דגש של אירוע
  
  

  : ארðוðה
  

הצטברו מלא בעיות לסטודðטים בשðתיים האחרוðות בגלל הקורוðה והמעðה היה מאוד איטי ובעייתי. חבר מועצה 

, רוב המקרים מהסטודðטים עם אותם הבעיות ורמ"ד רווחה קישרה ביðם לבין העירייה  חלקלשעבר, ðטע, ריכז  

חלק מהעומס ðוצר סביב העðיין שלקח זמן לעירייה לעðות מכוון שðציגות העירייה   .טופלו ישירות על ידי העירייה

  ימים. המעðה היה ארוך אך בסופו של דבר התקבל.  ð-60פך לימי עבודה  ð30כðסו לבידוד ובמקום תוך 

בל הðחה לטובת התצהיר שבעזרתו ðיתן לק  כל יום שלישי ðיתן לסגור תור עם העו"דבðוסף, במשך הועדה הובהר כי  

דצמבר  בארðוðה. קבלה  התקבל  בחודש  שעות  להוסיף  מהמשרד  העו"ד  אישור  עם  שלðו  לחודש .  כחלק מהחוזה 

  באתר גם באðגלית ובערבית.   בוצע שיפור באתר כך שיוðגש ,לעו"ד בימי שלישי  סטודðטים 500-בירוקרטיה הגיעו כ

לשלוח טפסי ביטוח לאומי במקום    התווספה האופציה  בתקופת הקורוðה הסטודðטים לא יכלו להגיע לעו"ד ומאז

    . , האופציה ðשארה גם לאחר הקורוðה וזה מאוד מייעל את התהליךהתצהיר

משלם ארðוðה מרוויח מעל  הבמידה ו כך שזכאות להðחת ארðוðה מתבטלת  על    שבעבר רציðו לפעול למעðו   ישðו סעיף

מיðימום שלעירייה אין את הסמכות לפעול על דעת עצמה והמאבק או שכר    הממוצע הארץ  סכום שðמוך מהשכר

, אך ולהציג את הבעיה  הוסכם כי עליðו כן לעלות את זה להתאחדות  בועדה.  , שבאחריות משרד הפðיםהיðו לאומי

בלבד וכגוף שמייצג את הסטודðטים לפðי שמייצג את כלל העם, עליðו לקחת את זה   מאבק זה איðו סטודðטיאלי

  .  בחשבון

  

  

  

  

  

  



 

  

  

  תחומי עðיין של חברי הועדה
 

דירות, מעוðות,    קיום-דו ביðלאומיים 
  בריאות הðפש   ðגישות  זכייðים   מילואים  ארðוðה

  רומם פורת לי -שי  רות הררי         הדס קמלמן   רות הררי   רות הררי   עמרי עובדיה 

   עמרי עובדיה     ðועם שובל   מעיין צדוק 
  ðועם שובל  

     לי רומם פורת -שי
 

  
 הדס קמלמן  

  
  

  

 בברכה,
  רות הררי 

  רווחה  יו"ר ועדת

  

  


